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Onderwerp: beantwoording overige vragen fractie Tonnaer, Fractie Sociaal 

Hoorn en Fractie ChristenUnie over toegang stadhuis en status update 

werkzaamheden voorterrein 

Beste leden van de raad, 

ln deze brief leest u meer over de voortgang van de realisatie van het buitenterrein. Daarnaast wordt 
antwoord gegeven op vragen die kort geleden gesteld zijn door Fractie Tonnaer, Fractie Sociaal Hoorn 
en Fractie ChristenUnie. 

Het buitenterrein van het gerenoveerde stadhuis is in het najaar van 2024 aangelegd. Al bij oplevering 
zijn er gebreken geconstateerd en voldoet het resultaat niet aan de gevraagde kwaliteit. ln de praktijk 
blijkt ook dat er tekortkomingen zitten in het ontwerp waarmee het buitenterrein op dit moment nog niet 
voldoet aan de verwachting. De afgelopen maanden zijn er veel gesprekken gevoerd met zowel de 
aannemer van het buitenterrein als ook de leverancier van het straatwerk. Gewerkt wordt aan een 
oplossing orn de kwaliteit van het terrein op het afgesproken niveau te brengen. Dit houdt o.a. naast het 
opnieuw bestraten van het buitenterrein, ook het aanplanten van bomen en aanbrengen van overige 
groenvoorziening in. 

Ook u is opgevallen dat het buitenterrein nog niet gereed is en er zijn vragen gesteld over de 
toegankelijkheid van dit terrein. Onderstaand onze beantwoording op de gestelde vragen. 

Vraag 1 Voldoet de toegang van de hoofdingang van het stadhuis aan de eisen die worden 
gesteld aan toegankelijkheid en het Besluit Bouwwerken Leefomgeving en is de 
hoofdingang toegankelijk volgens de richtlijnen voor mindervaliden? 

Vraag 2 Zo niet, wat gaat u eraan doen om dit op orde fe krijgen? 

Antwoord 
De hoofdingang is nog niet toegankelijk conform de gestelde normen. Aan de voorzijde van het 
stadhuis, links van de hoofdtrap, is een hellingbaan aangebracht voor minder valide personen of 
bijvoorbeeld personen met een kinderwagen. Deze voldoet aan de normen en is voor iedereen 
toegankelijk. Ook aan de rechterzijde is er een hellingbaan aangebracht. Deze extra hellingbaan 
voijdoet, wegens de beperkt beschikbare afstand, niet aan de gestelde norm en wordt niet door iedere 
bezoeker als prettig ervaren. Het trottoir aan de voorzijde van het stadhuis bestaat deels uit open 
bestrating en is hierdoor niet goed toegankelijk voor minder valide personen. Het buitenterrein wordt 
opnieuw bestraat waarbij we de hellingbaan en het trottoir kunnen herzien en zo goed als mogelijk 
proberen aan te sluiten op de gestelde norm. 
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Vraag 3 De parkeerplekken bij de hoofdingang voor bezoekers is niet duidelijk zichtbaar en 
het is onduidelijk in welke parkeervakken een bezoeker mag parkeren. Hoe gaat u 
e,voor zorgen dat dit duidelijk wordt weergegeven? 

Antwoord 
Het buitenterrein wordt opnieuw bestraat, onderdeel hiervan is dat ook de parkeervakken 
duidelijker worden aangegeven. ln het ontwerp wordt bekeken of bebording en/of belijning de 
beste uitkomst biedt. De uitvoeringstekening is op dit moment nog niet gereed. 

Vraag 4 Bent u van plan om een parkeerregime in te stellen voor het parkeren aan de 
voorzijde van het gemeentehuis en wordt dat dan een blauwe zone en hoe lang is 
dan de parkeertijd? 

Antwoord 
De parkeervakken aan de voorzijde van het stadhuis maken straks, bij de nieuwe realisatie van het 
terrein, onderdeel uit van een blauwe zone. De parkeertijd blijft hetzetfde: maximaal twee uur, van 
maandag tot vrijdag tussen 09:00 uur tot 16:00 uur. 

Vraag 5 De inrichting van de voorterrein van het gemeentehuis is nog niet afgerond, 
wanneer wordt deze inrichting afgerond? 

Antwoord 
De prognose is om voor de zomerbouwvak van 2025 het terrein opnieuw in te richten. Gelijktijdig 
worden ook de borders ingezaaid. De bomen en overige beplanting worden in het najaar van 2025 
aangeplant. 

Vraag 6 De fiets parkeervoorzieningen voor bezoekers schijnt nog niet op orde te zijn. Klopt 
dit en wat gaat u eraan doen om ook de fietsparkeervoorzieningen voor de 
bezoekers van het gemeentehuis op orde te krijgen? 

A ntwoord 
Op het voorterrein is er voorzien in een parkeervoorziening voor fietsers. Het is ons niet bekend 
dat deze parkeervoorzieningen als niet in orde wordt ervaren. Op dit moment zijn er geen 
aanvullende werkzaamheden gepland op dit onderdeel. 

Vraag 7 ln de avonden is de verlichting bij de hoofdingang onvoldoende en is de toegang 
onvoldoende verlicht, is dit bij u bekend en wat gaat u eraan doen om de verlichting 
te verbeteren? 

Antwoord 
Het was ons niet bekend dat de verlichting bij de hoofdingang onvoldoende zou zijn. Het 
projectteam zat opdracht geven een lichtsterkte meting te laten uitvoeren. Dit om te kijken of de 
voorzieningen passend zijn bij de situatie. 

Vraag 8 De personeelsingang en de parkeerplaatsen achter het stadhuis worden als onveilig 
ervaren met name in de avonduren. Wat gaat u eraan doen om de toegang voor het 
personeel en de parkeerplaatsen te verbeteren aan de achterzijde van het stadhuis? 



Antwoord 
Het parkeerterrein aan de achterzijde van het stadhuis, t b,v. personeel, is ongewijzigd gebleven 
De personeelsingang is op een andere plaats gekomen De toegang tot de personeelsingang en 

de loopbrug zijn voorzien van verlichting. We zullen onderzoeken welke maatregelen we kunnen 
nemen om de toegang te verbeteren, zoals het snoeien van de bosjes aan de achterzijde van het 
stadhuis 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Hoorn 
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